
 

Zápis z 6. řádného zasedání Akademického senátu 

Fakulty mezinárodních vztahů (AS FMV) VŠE v Praze 
  

Datum a místo zasedání:  17. května 2018 od 13hod v zasedací místnosti NB244 

 

Přítomni 
Březina, Čapková, Češková, Dubský, Jiránková, Kalousková, Pošvicová, 

Rolenc, Kubálek, Pudil, Žamberský 

Celkem přítomných 12 

Omluveni Lhotáková, Zima, Hasík, Jansová, Grmelová, Kopalová 

Hosté děkan Taušer, proděkani Hnát, Štěpánek 

 

 

Ze zasedání byl vytvořen audiovizuální záznam, který je přístupný na Intranetu FMV pro členy 

akademické obce FMV VŠE (viz Záznamy AS FMV).  

 

 

Program: 

1. Výroční zpráva FMV o činnosti a Výroční zpráva o hospodaření za rok 2017  

2. Návrhy studijních programů uskutečňovaných na fakultě 

3. Různé 

AS FMV schvaluje předložený program. 

Hlasovalo: 11 

Pro: 11 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

 

1. Výroční zpráva FMV o činnosti a Výroční zpráva o hospodaření za rok 2017  

Proděkan Štěpánek seznámil senátory s postupem při tvorbě Výroční zprávy a změnách, ke kterým 

došlo oproti loňskému roku. 

Akademický senát fakulty schvaluje Výroční zprávu o činnosti a Výroční zprávu o hospodaření fakulty 

za rok 2017. 

 

Hlasovalo: 12 

https://asfmv.vse.cz/dokumenty/zaznamy-jednani/


Pro: 12 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

2. Návrhy studijních programů uskutečňovaných na fakultě 

Proděkan Hnát pohovořil o přípravě programů připravených pro předložení Vědecké radě. Děkan 

Taušer zodpověděl otázku ohledně harmonogramu a postupu při akreditacích. 

Akademický senát fakulty projednal podle § 27 odst. 2 písm. a) zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých 

školách a o změně a doplnění dalších zákonů (zákon o vysokých školách) návrhy studijních programů 

uskutečňovaných na fakultě:  

 

      Bakalářské studijní programy: 

 

 Mezinárodní obchod,  doc. Ing. Josef Taušer, Ph.D. 

 Cestovní ruch, prof. Ing. Petr Šauer, CSc., dr. h. c. 

 Mezinárodní studia a diplomacie, doc. Ing. Mgr. Radka Druláková, Ph.D. 

 International and Diplomatic Studies, doc. Ing. Mgr. Radka Druláková, Ph.D. 

 International Business, doc. Ing. Josef Taušer, Ph.D. 

 

Navazující magisterské studijní programy: 

 

 Mezinárodní obchod, doc. Ing. Josef Taušer, Ph.D. 

 Cestovní ruch, prof. Ing. Petr Šauer, CSc., dr. h. c.   

 Mezinárodní studia a diplomacie, prof. PhDr. Zuzana Lehmannová, CSc.  

 Podnikání a právo, doc. JUDr. Zbyněk Švarc, Ph.D. 

 Evropská integrace, doc. Ing. Pavel Hnát, Ph.D. 

 International and Diplomatic Studies, prof. PhDr. Zuzana Lehmannová, CSc. 

 International Business - Central European Business Realities, doc. Ing. Ludmila Štěrbová, CSc. 

 Economics of Globalisation and European Integration, doc. Ing. Zuzana Křečková Kroupová, 

M.A., Ph.D 

 

Doktorské studijní programy: 

 

 Mezinárodní ekonomické vztahy, doc. Ing. Martina Jiránková, Ph.D.  

 Mezinárodní studia a diplomacie, doc. Ing. Štěpánka Zemanová, Ph.D.  

 International and Diplomatic Studies , doc. Ing. Štěpánka Zemanová, Ph.D.  

 International Economic Relations, doc. Ing. Martina Jiránková, Ph.D.  

 Politologie, prof. PhDr. Vladimíra Dvořáková, CSc. 

 Political Science, prof. PhDr. Vladimíra Dvořáková, CSc.  

 

a doporučuje předložit je Vědecké radě fakulty. 

 

 

Hlasovalo: 12 

Pro: 12 

Proti: 0 



Zdržel se: 0 

 

 

3. Různé 

 Děkan Taušer informoval senát o navýšení tarifů, ke kterému dojde od října 2018. Průměrný 

nárůst na fakultě činí 8%, tj. cca 5 mil. Kč. Termín osobní ohodnocení se mění na Výkonnostní 

příplatek, který lépe reflektuje jeho funkci. 

 Proděkan Hnát informoval o počtech studentů přihlášených ke studiu v příštím roce. Fakulta 

zaregistrovala pokles v počtu přihlášených studentů, především v magisterském studiu (20 – 30% 

oproti loňskému roku). Dle jeho názoru a zkušeností s přijímacím řízením se však pravděpodobně 

podaří přijmout stejný počet studentů jako v letošním roce. 

 Senátor Rolenc zahájil debatu o způsobu informování v případě ohlášených bombových hrozeb, 

např. zasláním hromadného emailu všem zaměstnancům a studentům.  

AS FMV žádá AS VŠE o projednání informačních opatření v krizových situacích na VŠE (např. ohlášených 

bombových útoků, evakuace školy, hackerských útoků atd.) a zejména navrhuje včasné a 

aktualizované zasílání informačních emailů všem studentům a zaměstnancům VŠE. 

 

Hlasovalo: 11 

Pro: 11 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

 

Termín příštího zasedání nebyl stanoven.  

 

 

 

V Praze dne 17. 5. 2018 

 

Zapsala: Halka Čapková 

Schválila: Alena Češková  


